
        Verslag ALV 19 mei 2021, bij De Roozeboom te IJsselstein 
 
Aanwezig: Lia v.d. Rijt (voorzitter), Astrid, Caty, Della, Els, Hettie (verslag), Ida, Ingrid, Karin, Krista, Lia 
Snel, Liesbeth, Linda, Mariëtte, Marijke, Marleen, Mechtild, Meta, Monique, Nancy en Nanette 
Afwezig: Corinne, Ellen, Joke, Kim, June en Paulien 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 19.00 uur de vergadering. 
De voorzitter staat stil bij het nieuws over Corinne. Na overleg met Corinne en Marijke en het 
bestuur heeft Krista een filmpje gemaakt met mooie foto’s van ons koor met Candle on the Water als 
achtergrondmuziek. Dit zal na de ALV aan Corinne worden toegestuurd. 
Recent hebben we - na de opzegging van Thea in januari en van Paulien in april - helaas nog twee 
opzeggingen gekregen van de leden Marleen en June. Marleen licht haar opzegging ter vergadering 
toe, ze is haar enthousiasme voor het zingen een beetje verloren. June heeft in haar mail aangegeven 
dat het haar al in 2019 wat zwaar viel (June komt van ver) en aanvullende reden was het repertoire. 
 
2. Vaststellen notulen 2 september 2020 
De notulen worden vastgesteld onder dankzegging aan Hettie. 
 
3. Verslag van de voorzitter 
Naar aanleiding van het verslag merkt Krista op dat het de moeite waard is om oude nummers weer  
op te frissen; bij het maken van het filmpje voor Corinne, kwamen weer veel mooie geluidsopnames 
voorbij. Opgemerkt wordt dat we het repertoire/showblock dat we onder Lenhard hebben 
opgebouwd, weer kunnen opfrissen. We hebben van sept 2019 tot maart 2020 (dus voor corona) 
twee Nederlandse nummers bijgeleerd (voor de geplande show) maar ons repertoire is er wat bij 
ingeschoten. 
Veel van de leden vinden het doorzingen van de nummers belangrijk voor het plezier tijdens de 
repetities. Dit is een punt van aandacht om met Wil te bespreken. Het bestuur neemt de invulling 
van de repetities mee tijdens de evaluatie met Wil.  
Op 16 mei heeft Hettie de HH bijeenkomst bijgewoond waarin het starten van de repetities na 
corona centraal stond. Tips van de sprekers waren: maak tijd voor een sociale inhaalslag, ga niet 
direct 2,5 uur volop aan het repeteren, zing nummers lekker door; zonder commentaar door 
dirigent/sectional leader. Zij maken wel aantekeningen van waar er nog verbeterpunten zijn. 
 
4. Financiën 

a) Verslag penningmeester 
Toelichting door Mechtild: het is financieel een goed jaar geweest, subsidie aangevraagd en 
gekregen ook voor de (vervallen) jubileumshow. Afgesloten met ruim 3000 euro meer op de 
balans.  

b) Verslag van de kascommissie  
De kascommissie bestond dit jaar uit Krista en Marleen. Zij hebben alles door kunnen kijken 
en verklaren dat alles goed is geregeld. 

c) Goedkeuren jaarrekening 2020: baten/lasten en balans 
We hebben wat minder uitgegeven als koor, hoewel sommige kosten wel doorliepen, 
waaronder bijdrage aan HH. Huurkosten waren lager, ook dirigentkosten. Wil krijgt wel 50 
euro per Zoom repetitie. 

Opgemerkt wordt dat de Zoom repetities door iedereen als zeer lastig zijn ervaren en 
dat we er naar uitkijken om weer live met Wil te repeteren. Het bestuur zal aan Wil 
vragen of ze het nog ziet zitten met ons. 



Het bestuur wordt gecomplimenteerd met applaus voor de rechtlijnige 
besluitvorming in corona tijd. 

Alle financiële stukken worden verder akkoord bevonden.  
d) Kascommissie 2021:  

Krista zal met Ingrid de financiën van 2021 controleren. 
e) Begroting 2021: 

Door Mechtild is een summiere begroting opgemaakt, door de duur van de 
coronamaatregelen zijn zaken onzeker. De bijdrage in april van het Roest Crollius Fonds van 
bijna € 1.000,- is alvast een fijne meevaller. De betaling voor het Fulco Vocaal Festival (FVF) 
staat gereserveerd voor volgend jaar (zaterdag 21 mei 2022). Dit jaar 2021 is er geen FVF. De 
betaling voor het FVF in 2020 dat niet doorging, werd door het FVF gerestitueerd. 

 
5. Bespreken rooster van aftreden bestuur en verdeling taken commissies 
Er treden volgens rooster geen bestuursleden af dus geen herbenoemingen. 
Bezetting van de commissies 
Artistieke commissie 
Paulien zat als sectional leader voor de tenors in de AC. Joke zal worden gevraagd. Als zij dat niet wil, 
zal door de AC - bij het kiezen van nieuwe nummers -  met een van de tenors contact opgenomen 
worden om te beoordelen of het een geschikt nummer is. 
Performance commissie 
Nancy wil daar wel uit, nu de bezetting met Karin op orde is. Als Kim aangeeft er toch uit te willen, 
blijft Nancy. 
Kledingcommissie 
Deze commissie blijft zo en Della springt bij indien nodig. 
Facilitaire commissie 
Deze commissie blijft zo. 
 
6. Evaluatie en vooruitblik met voorstel vanuit de Artistieke Commissie 
Idee is om vanaf 2 juni weer buiten bij Els op school te starten in twee groepen. Dit hangt ook af van 
de coronamaatregelen die dan gelden. Als we weer buiten mogen zingen, willen de meeste leden bij 
De Roozeboom zingen i.p.v. op school (bij handopsteken geïnventariseerd). De AC zal een enquete 
uitsturen om de verdere wensen voor reps en optredens te inventariseren. 
De plannen zijn om 1 september weer in de Baanbreker te starten (indien corona proof). Wil is dan 
op vakantie, dus de eerste twee reps stelt de AC voor om met Robin van Beek (Vocal Center) en met 
Bianca van Dreumel (algemene performance/bewegingen) op te vullen. De kosten hiervan zijn nog 
niet bekend. Vraag is of iedereen er dan wel zal zijn; de vakanties van eenieder worden ook 
uitgevraagd op het enquêteformulier. 
 
7. Rondvraag 
Della doet een oproep om snel met ledenwerfacties te beginnen want veel koren hebben leden 
verloren. Krista vult aan dat er dan ook een YouTube filmpje kan worden toegevoegd, zodat 
potentiële leden zien/horen hoe mooi we kunnen zingen. 
Het bepalen van een datum voor de laatste avond vóór de zomerstop, wordt met behulp van de 
reacties vanuit de enquête gedaan. 
 
8. Sluiting 
De voorzitter sluit om 19.58 uur de vergadering, waardoor het restaurant om 20.00 uur kan sluiten. 
Dank aan Reinier Roozeboom voor de gastvrijheid en dank aan DP voor het betalen van de 
pannekoeken/drankjes/koffie en appeltaart. 


